
PROTOKÓŁ NR VI/2024 
z szóstej sesji Rady Gminy Świdnica 

w dniu 27 listopada 2024 r. 
 
W dniu 27 listopada 2024 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Świdnicy przy ul. 

Ogrodowej nr 37 odbyła się szósta sesja Rady Gminy Świdnica. Obrady rozpoczęto 27 
listopada 2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego dnia. 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski otworzył szóstą sesję Rady 
Gminy Świdnica. Przywitał wszystkich przybyłych na sesję radnych, sołtysów, dyrektorów 
szkół, pracowników urzędu oraz mieszkańców. 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poinformował, że obrady sesji są transmitowane 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto nagranie będzie 
udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził qworum zdolne do podejmowania uchwał.  
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni: 

1. Danuta Janek 
2. Krystyna Kołłątaj 
3. Izabela Kuchta 
4. Maria Łysiak 
5. Tomasz Marczewski 
6. Daniel Mazurkiewicz 
7. Adrian Miarka 
8. Wioletta Mazuro 
9. Jadwiga Olejarz 
10. Barbara Rogozińska-Klocek 
11. Adam Szreder 
12. Zofia Śmiejan 
13. Rafał Trafała 
14. Błażej Woźniak 
15. Żaneta Ziemiańska 

 
Ad 2. Przedstawienie porządku obrad sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Marczewski poinformował, że porządek obrad został 
przedstawiony radnym. Zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku obrad. Nikt  
z obecnych nie zgłosił uwag. Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 23 października 2024 r. 
4. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych. 
7. Wolne wnioski i informacje.  
8. Interpelacje i zapytania radnych.  



9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2024 rok. (druk 43) 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świdnica 

na lata 2024-2034. (druk 44) 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Świdnica 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2025 r. 
(druk 45) 

12. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad 3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Świdnica z dnia 23 października 2024 r.
  
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski zapytał, czy są uwagi do 
protokołu z V sesji Rady Gminy Świdnica z dnia  23 października 2024 r.  
W związku z tym, że nie zgłoszono uwag, protokół został przyjęty przez aklamację.  
 
 
Ad 4. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym.  
 
Wójt Gminy Świdnica Izabela Mazurkiewicz-Kąkol przedstawiła sprawozdanie z okresu 
międzysesyjnego: 
 
25 października odbyło się posiedzenie Zarządu Związku Powiatowo-Gminnego. Trwają prace 
nad formalnościami w zakresie finansowania wkładu własnego oraz dostawy 20 autobusów, na 
które uzyskano dofinansowanie z Centrum Unijnych Projektów Transportowych. Autobusy 
trafią do Związku w przyszłym roku.   

25 października spotkała się z nauczycielami Szkoły Podstawowej w Słonem.  

14 listopada odbyło się posiedzenie Zarządu Związku Powiatowo-Gminnego.  

15 listopada spotkała się z dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świdnicy panią 
Agnieszką Kulczyńską. 

18 listopada uczestniczyła wraz z pracownikami GOPS-u, w pierwszych powiatowych 
obchodach służb socjalnych.  

21 listopada spotkała się z prezesem Euroregionu Sprewa-Nysa-Bóbr panem Czesławem 
Fiedorowiczem w sprawie projektów transgranicznych, które będą realizowane przez urząd. 

22 listopada odbyła się gminna uroczystość prezentacji nowego strażackiego wozu bojowego 
wraz z przekazaniem do użytkowania dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Świdnicy.  

27 listopada nastąpiło podpisanie umowy na budowę drogi w Koźli. 

27 listopada uczestniczyła w konferencji z okazji 20-lecia wstąpienia Polski do Unii 
Europejskiej. Konferencja została zorganizowana przez Marszałka Województwa Lubuskiego.  

 



Ad 5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski  poinformował, że wszystkie 
podejmowane przez niego działania dotyczyły spraw bieżących rady gminy i biura rady. 

 
 
Ad 6. Informacja z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Marczewski - Wysoka Rado, każdy radny zobowiązany 
jest do tego, aby zgodnie z terminami przedkładać oświadczenia majątkowe. Do 30 
października bieżącego roku została przeprowadzona analiza oświadczeń majątkowych 
złożonych: na dwa miesiące przed końcem kadencji, według stanu na dzień 31 grudnia 2023 
roku oraz  w związku z rozpoczęciem nowej kadencji, a także analiza w związku  
z zatrudnieniem lub ustaniem zatrudnienia przez osoby zobowiązane. Na podstawie art. 24h 
ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym podmiot dokonujący analizy 
oświadczeń majątkowych w terminie do dnia 30 października każdego roku przedstawia radzie 
gminy informacje o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po 
terminie, o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizach oświadczeń majątkowych wraz  
z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia oraz o działaniach 
podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach 
majątkowych. Obowiązujące przepisy nie przewidują możliwości sprostowań, korekt  
i uzupełnień złożonych już oświadczeń majątkowych. Niemniej jednak Naczelnik I Urzędu 
Skarbowego przyjmuje za dopuszczalne dobrowolne złożenie korekty lub sprostowania  
w formie odrębnego dokumentu przez osobę zobowiązaną wyłącznie z własnej inicjatywy. 
Sprostowania i korekty powinny być co do zasady dokonane przed wszczęciem analizy. 
Obowiązek składania oświadczeń o stanie majątkowym nakłada na osoby zobowiązane 
należyte i staranne ich wypełnienie oraz odzwierciedlenie w ich realnego stanu faktycznego. 
Poszczególni radni otrzymali informację, jeżeli w oświadczeniach wkradł się błąd, nieścisłość. 
Przypominam i proszę, aby dokonać należytych poprawek, złożyć dokumenty, żeby wszystko 
było zgodnie z prawem, a na przyszłość myślę, że lepiej nam robić te oświadczenia powoli,  
a dokładnie.   
 
 
Ad 7. Wolne wnioski i informacje.  
 
Mieszkanka Świdnicy - Zbliżają się święta i jako wolontariuszka chciałabym prosić Was, jeśli 
to jest możliwe, zróbcie prezent pod choinkę swoim bliskim, znajomym w postaci czujnika 
czadu,  dymu i gazu.  Cieszę się, że w telewizji to nagłaśniają, jednak wciąż zdarzają się 
niepotrzebne śmierci. Czujnik kosztuje około 100 zł, a przecież płacimy za to życiem, życiem 
naszych znajomych, bliskich. Prośba również do pani Wójt, żeby powielić to w gazetce 
gminnej, która ma szeroki zasięg na teren naszej gminy.  
Grasują złodzieje internetowi, dlatego ostrzegajmy osoby starsze, które są łatwowierne, tak 
bezbronne przed oszustami.  
Zapraszam serdecznie 5 grudnia do Biblioteki Gminnej na wieczorek poetycki.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rafał Trafała - Szanowni Państwo, 
Wysoka Rado, chciałbym poinformować, że w naszej gminie tradycyjnie zawiązał się sztab 



Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Ruszyła rejestracja wolontariuszy. Rejestrujemy się 
online poprzez stronę iwolontariusz.wosp.org.pl. Szukamy sztabu, który nazywa się Urząd 
Gminy Świdnica. Rejestracja wolontariuszy trwa do końca grudnia, chyba że szybciej się 
skończą miejsca Myślę, że na grudniowej sesji będziemy mieć więcej informacji o samym 
przebiegu finału już w naszej gminie. 

Mieszkaniec Świdnicy - Na ostatniej sesji zgłaszałem dziury na ulicy Kosynierów i chciałbym 
podziękować, bo później jechałem i te dziury były zasypane.  

 
 
Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski  poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym do biura Rady nie wpłynęły interpelacje ani zapytania. Zapytał, czy ktoś  
z radnych chciałby złożyć w tej chwili interpelacje bądź zapytanie.  

Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytań. 
 
 
 
Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2024 rok. 
(druk 43) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodniczący Komisji  Mienia i Budżetu Daniel Mazurkiewicz poinformował, że opinia 
jest pozytywna, przy 13 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2024 rok. (druk 43).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Szreder 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VI/43/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 



 
Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Świdnica na lata 2024-2034. (druk 44) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodniczący Komisji  Mienia i Budżetu Daniel Mazurkiewicz poinformował, że opinia 
jest pozytywna, przy 13 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świdnica na 
lata 2024-2034. (druk 44).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Szreder 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VI/44/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Świdnica 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 
2025 r. (druk 45) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica poprosił o opinię z posiedzenia wspólnego komisji. 
Przewodniczący Komisji  Mienia i Budżetu Daniel Mazurkiewicz poinformował, że opinia 
jest pozytywna, przy 13 głosach „za”, bez głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Świdnica otworzył dyskusję w sprawie uchwały. Nikt 
z radnych nie zabrał głosu, dlatego Przewodniczący zamknął dyskusję. W związku z tym, że 
dodatkowych pytań nie było, Przewodniczący poddał pod głosowanie, które przeprowadzone 
zostało zgodnie z art. 14 ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Świdnica 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2025 r. 
(druk 45).  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Danuta Janek, Krystyna Kołłątaj, Izabela Kuchta, Maria Łysiak, Tomasz Marczewski, Daniel 
Mazurkiewicz, Wioletta Mazuro, Adrian Miarka, Jadwiga Olejarz, Barbara Rogozińska-
Klocek, Adam Szreder, Zofia Śmiejan, Rafał Trafała, Błażej Woźniak, Żaneta Ziemiańska 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała NR VI/45/2024 została przyjęta 
przez Radę Gminy Świdnica.  
 
 
Ad 12. Zamknięcie obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Świdnica Tomasz Marczewski zamknął obrady szóstej sesji 
Rady Gminy. 

 
Protokołowała:                                                                                          Przewodniczył: 

Anna Równicka                                                                                      Tomasz Marczewski 

   

 


